
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD6
2011–10–26

Studierådsmötesprotokoll 2011–10–26

Närvaro: Mats Rydberg Studierådsordförande
Fredrik Andersson Funktionär inom Studierådet, Revisor
Vahagn Baghomian Funktionär inom Studierådet
Jens Elofsson Kurskommisarie, Medrepresentant Utbildningsnämnd1, Mötessekreterare
Martin Larsson Funktionär inom Studierådet
Julia Mauritsson Jämlikhetsombud
Alexander Pieta Theofanous Funktionär inom Studierådet
Johan Rönnåker Funktionär inom Studierådet, fr.o.m §9
Carolina Sartorius Funktionär inom Studierådet, fr.o.m §9
Jacob Arvidsson
Daniel Lundell
Ashley Lu
Sofia Mattsson Fr.o.m §6
Tobias Månsson
Carl Nilsson Nyman
Maria Priisalu
Sofia Siljeholm
Simon Svensson

§1 OFMÖ Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§2.5 Val av
mötessekreterare

Mötet beslöt

att välja Jens Elofsson till mötessekreterare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordning godkändes med tillägget

• §2.5 Val av mötessekreterare.

§5 Föregående mötes
protokoll

Punkten bordlades.

§6 Meddelanden Martin lät informera att det är CEQ-kväll på tisdag kl 15. Roger
och Nora var väldigt positiva och kommer för att prata. Mats har
hängt upp en lapp om CEQ som används som piñata.
Mats informerade om HTM1 samt att SRD kommer censurera ar-
betsrapporter.
Julia lät informera att det kommer vara en kväll om mångfald
med Carolina på café Athen.
Jens informerade om PLC-mötet där det diskuterats MATLAB
och SI-fika.
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Sofia M. informerade att hälften av grupprummen varit avstäng-
da samt att belysning varit frånslagen i övningssalar och dator-
salar. Ombyggnationen är försenad, men beräknas vara klar i ja-
nuari 2012. Klagomål bör tas upp med Mats som sedan för detta
vidare till Sofia M.

Fredrik påpekade att det var bästa veckan att stänga av korrido-
ren och att det troligtvis hade inneburit större problem i v1.

Sofia M. påpekar att möbler flyttas från salar och att nya bord
och soffor skitas ner av att folk trampar på dem.

§7 SRD-planscher Mats informerade att styrelsen grävt fram ca 100 st gamla SRD-
planscher och uppmanar folk att komma med konstruktiva idéer
på vad man kan använda dessa till.
Mötet bollade idéer.

§8 Valärenden och
nomineringar

Jens nominerades till Vice Studierådsordförande. Mats påpeka-
de de skadliga effekterna av inavel, vilket fick som följd att no-
mineringen drogs tillbaka. En diskussion kring tituleringen Jäm-
likhetsombud urartade.

§9 Avslutade kurser Sofia M. påpekade att man i Digital Kommunikation, ETT051,
inte testar tentandernas förståelse utan tenterar faktakunskap ur
en bok.

Vahagn påpekade att tentamen i Realtidsprogrammering, EDA040,
var i en dålig lokal. Belysningen var dålig, toalletten var utanför
lokalen vilket innebar köande, salen ekade samt klocka sakna-
des. Sofia M. höll med.

Tobias påpekade att Sparta har bra tentamenssalar. Julia talade
om tentamenssalar på Medicon Village.

Carl ansåg att det var dåligt med facit till vissa tentamina. Mats
påpekade att generellt är det kurser i matematik samt kurser som
ges av Institutionen för Datavetenskap som är bra på att lägga
upp facit. Vidare påpekade Carl att många teknologer var förvir-
rade över hur delpoäng ges ut. Fredrik förklarade aatt det finns
rättningsmallar om det finns flera rättare.

Alexander informerade att det var blandade reaktioner att man
fick ta med sig ett papper med anteckningar till tentamen i Dator-
kommunikation, ETS052. Daniel påpekade att tentamen är väl-
digt omfattande för 3 hp. Julia ansåg att kursen var lika proble-
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matisk förra året. Fredrik påpekade att poänguppdelning mellan
laboration och tentamina är för att underlätta för teknologer och
bör ej ses som storleksbedömmande, kursen är bred då det är en
introduktionskurs.

Carl påpekade att tentamen i Datorer i System, EDAA05, var ex-
akt likadan som året innan.

§10 Pågående kurser Carolina informerade att man pratat med kursansvarig i Endi-
mensionell Analys, FMAA01, och denne har tagit åt sig kritiken
men ansåg att anekdoterna uppfyller ett syfte.
Julia belyste föreläsaren i Fysik, FAFF25, goda pedagogik. Sofia
M. belyste att kursen saknar kursombud.
Fredrik påpekade den konstiga företeelsen av avsaknanden av
kursombud inom ett antal kurser.

§11 Övrigt Alexander ansåg att kursombud från föregående kursomgång
bör vara med vid CEQ-möten för återkoppling samt att föregå-
ende kursomgångs CEQ-rapport bör finnas till mötet. Mats var
positiv till detta.

§12 OFMA Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet avslutat
kl 13:03.

Vid protokollet

Albin Rosberg
Studierådssekreterare

Justeras

Jens Elofsson
Mötessekreterare

Justeras

Mats Rydberg
Studierådsordförande
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